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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE
L’OEST

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DE L’OEST DEL DIA 5 DE MARÇ DE 2020

En la Sala multiusos de Benimàmet, situada en el Carrer Crisòstom Martínez, 2 a les 19.05
hores, del dia 05 de març de 2020, i davall la Presidència de Lucia Beamud Villanueva, i excusa
la seua assitència el Vicepresident Aarón Cano Montaner, i en compliment del que es disposa en
el Reglament Orgànic de Govern i Administració de l'Ajuntament de València, en el seu Títol V,
capítol II. articles 79 i següents, en sessió ordinária, es reuneixen els assistents, membres
designats pels diferents grups municipals i nomenats per resolució de l'Alcalde, que formaran
part del Consell de la Junta Municipal de Pobles de l’Oest. Pel grup municipal Compromís;
Titulars, el Sr.  Vicent Torres Castejón,  Joaquim E.López Camps i la Sra. Empar Arastey Galdón
, pel grup municipal Socialista: el Sr.Ricardo Barrachina Gallego i el Sra.Esperanza Lor
Belenguer , pel grup municipal Vox: la vocal titular Rosa Trenco, pel Grup municipal Popular: el
Sr. Enrique Pardo Belenguer i el Sr.Vicente Tomás Peris Cursa,   , pel Grup Ciutadans: el
Sr.Sergio Borrego Silvestre , per a tractar els assumptes de la convocatòria de l'ordre del dia,
efectuada en data  de febrer de 2020.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprobació de l'acta anterior de data 13 de febrer de 2020, de constitució del Consell de distrite
de la Junta Municipal de Pobles de L'oest.

No havent-hi cap observació, s’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior pels
vocals del Consell Municipal de Districte.

2 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprobació del pressupost per activitats dels grups de treball de la Junta Municipal de districte
de Pobles de L'Oest i nomenament del representant de la Junta municipal de distrite de Pobles
de L'Oest en el Consell municipal de Turisme.

Per la presidenta es diu : A continuació done pas a la secretaria per a que explique el
presupost que s'ha consensuat en els diferents grups de treball.
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PROPOSTA Al CONSELL DE DISTRICTE D'APROVACIÓ DE PRESSUPOST 

D'ACTIVITATS DELS GRUPS DE TREBALL DE LA JUNTA DE DISTRICTE 

POBLES DE L’OEST. 

 

Vist que s'han reunit els coordinadors dels grups de treball de la Junta Municipal de districte 

de Pobles de L’oest el passat 02 de març de 2020, per a aconseguir un acord de proposta per a 

elevar al consell de districte per a l'aprovació de les activitats dels grups de treball d'aquesta 

Junta de districte, amb l'assignació atribuïda per a aquestes, en l'àmbit de la Junta Municipal.  

 

Vist l'anàlisi de propostes presentades pels diferents grups de treball.   

 

Vist el decidit en el grup de treball de cultura, d'aprovació de les següents activitats, tenint en 

compte el prescrit en el Protocol aprovat pel servei de descentralització i participació 

ciutadana respecte a l'aprovació d'activitats de les juntes de districte municipal. 

 

CULTURA: 

 

Festes de Sant Antoni Benimamet 2020……………………………………..864,14 € 

A.M.P.A. CEIP Benimamet-Benimamet me enamora…………………180,00 € 

Contacontes (3 col.legis)………………………………………………900,00 € 

Apoyo “ Festes de Estiu”-Bandes de Música…………………………1800,00 € 

Ajuda Equipament Benimamet C.F…………………………………….200,00 € 

Concert de Primavera Orquesta SIOAM en Jardí Biblioteca…… 600,00 € 

Dibuix, exposició i Premis 9 Octubre…………………………….150,00 € 

XXIV  Mostra de Bandes J.D.Transits-Pobles de l ´Oest……………1600,00 € 

Carteleria Actes Nadal a Benimamet –I.E.S. Benimamet…………  120,00 € 

Ajuda-Aportació Cavalgada de Reis………………………….750,00 € 

Reserva per actes en Beniferri………………………………1200,00 € 

TOTAL…………………………………………………8.364,14 € 

 

BENESTAR SOCIAL 

 

Vist que pel grup de treball de Benestar social, totes les propostes són importants però que les 

propostes, que aquest grup ha considerat, que aconsegueixen tots els objectius que s'han de 

complir en el protocol d'activitats de grups de treball, en tant que la seua repercussió, afectarà 

el major nombre de veïns possibles, són: 
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1.-Projecte de Acció jove “Benitroba’t escoles al carrer 2020” y projecte de Iniciatives 

Solidaries sobre la violència de gènere sol.licitant un pressupost per al grupo de 2.748 € 

 

 

URBANISME 

 

Vist que en el grup d'urbanisme, no es va recollir expressament la realització d'activitats, 

relacionades amb l'urbanisme, sinó més aviat el grup s'ha creat a fi d'aportar iniciatives per a 

la seva aprovació per l'Ajuntament de les millores urbanístiques que es puguen recollir, i com 

una millora des del punt de vista urbanístic podria ser,   

 

1.- Panells informatius per als barris de Benimàmet-Beniferri sol·licitant per a això un import 

de 1.000 euros. 

 

COMERÇ Y TURISME 

 

Vista la proposta presentada per aquest grup sobre la realització de la Iª Fira del comerç de 

Benimàmet, per a la qual sol·liciten una ajuda, mitjançant la contractació de subministrament 

de materials, per part de la Junta de districte municipal per a desenvolupar aquesta activitat:  

 

1.- Fira del comerç a l'abril per import de 800 euros. 

 

ENTITAT LOCAL MENOR: 

 

Vist que el grup Entitat local menor, realment ha estat creat per a dur a terme aquest objectiu, 

i l'ajuda de la Junta municipal pot ser col·laborar en la publicitat de dur a terme recollida de 

signatures i reunions per a aconseguir l'objectiu de constituir-se Benimàmet en Entitat Local 

menor, mitjançant la contractació del subministrament de:   

 

1.- Cartells informatius, i uns altres per import de 500 euros. 

 

Considerant que el pressupost assignat per a les activitats a promoure pels grups de treball de 

la Junta de districte de Pobles de L’Oest ascendix a 13.412 Euros. 

 

Es realitza l'Elevació de proposta d'aprovació del pressupost d'activitats dels diferents 

grups de treball al consell de districte a càrrec del pressupost assignat a la Junta de 

districte Pobles de L’Oest. 

 

Analitzades totes les propostes i tenint en compte tot els acords en les diferents reunions dels 

grups de treball de la Junta de districte de Pobles de L’Oest, i tal com s'ha transcrit 

anteriorment, i posant l'accent en el que s'ha aprovat pel protocol d'activitats de les Junta de 

districte municipal, per aquest ordre:   

 

- Tenir en compte en el criteri econòmic, que l'activitat no tingui un pressupost major del 30% 

del pressupost total de la Junta de districte municipal, és a dir les propostes no podran superar 

cadascuna l'import de: 4.176,40 euros. 

- Criteri d'interès general, sent propostes que fomentin la participació del major número de 

veïnat possible. 

 - Perspectiva de gènere i intercultural així com respecte als drets humans. 

 - Prioritzar les propostes que no tinguin ànim de lucre, fomentin el cooperativisme, i tinguin 

en compte criteris com afavorir el bé comú, la sostenibilitat ambiental, el respecte als drets 

humans i la igualtat de gènere. 
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S'acorda per tots els coordinadors elevar el següent acord d'aprovació de pressupost a 

l'immediat consell de districte que se celebrarà el pròxim 05 de març a la sala multiusos 

situada al carrer Crisóstomo Martínez, 2 de Benimámet, a les 19.00 hores: 

 

PRESSUPOST D’ACTIVITATS DELS GRUPS DE TREBALL, APROBAR PEL 

CONSELL DE DISTRICTE MUNICIPAL DE LA JUNTA DE POBLES DE L’OEST: 

 

CULTURA: 

 

Festes de Sant Antoni Benimamet 2020……………………………………..864,14 € 

A.M.P.A. CEIP Benimamet-Benimamet me enamora…………………180,00 € 

Contacontes (3 col.legis)………………………………………………900,00 € 

Apoyo “ Festes de Estiu”-Bandes de Música…………………………1800,00 € 

Ajuda Equipament Benimamet C.F…………………………………….200,00 € 

Concert de Primavera Orquesta SIOAM en Jardí Biblioteca…… 600,00 € 

Dibuix, exposició i Premis 9 Octubre…………………………….150,00 € 

XXIV  Mostra de Bandes J.D.Transits-Pobles de l ´Oest……………1600,00 € 

Carteleria Actes Nadal a Benimamet –I.E.S. Benimamet…………  120,00 € 

Ajuda-Aportació Cavalgada de Reis………………………….750,00 € 

Reserva per actes en Beniferri………………………………1200,00 € 

TOTAL…………………………………………………8.364,14 € 

BIENESTAR SOCIAL 

 

1.- 1.-Projecte de Acció jove “Benitroba’t escoles al carrer 2020” y projecte de Iniciatives 

Solidaries sobre la violència de gènere sol.licitant un pressupost per al grupo de 2.748 € 

 

URBANISMO 

 

1.- Panells informatius per als barris de Benimàmet-Beniferri sol·licitant per a això un import 

de 1.000 euros. 

 

COMERCIO Y TURISMO 

 

1.- Fira del comerç a l'abril per import de 800 euros. 

 

ENTIDAD LOCAL MENOR: 

 

1.- Cartells informatius, i uns altres per import de 500 euros. 

 

TOTAL PRESSUPOST: 13.412 €. 
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A més es proposa el nomenament per acord del grup de treball de Comerç i Turisme de: 

 

Donya Mª Amparo Martín Andrés com a titular i Donya Francisca Benlloch Andrés com 

a suplent per a ser vocals en representació de la Junta de districte de Pobles de L’Oest en el 

Consell municipal de Turisme de l'Ajuntament de València. 
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Es vota la proposta de aprovació d'activitats amb el següent resultat:

7 vots a favor (3 Compromís, 2 Psoe, 1 Vox, 1 Ciutadans) y 2 abstencions (PP)  per tant
s'aprova la proposta.

3 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció del grup municipal popular en relació a la paralització dels canvis de les línies de l'EMT
en el districte de Pobles de l'Oest.

 

 

 

El pasado 6 de febrero el concejal Giuseppe Grezzi anunció un importante cambio en la
movilidad del centro de la ciudad que va a afectar a miles de usuarios de la Empresa Municipal
de Transporte. Una decisión impuesta por el equipo de gobierno del Ayuntamiento de Valencia
que no ha sido consultada a los vecinos de Valencia   y que no cuenta con el consenso necesario,
como han puesto de relieve varios de los actores implicados, como los comerciantes.

 

La peatonalización de la Plaza del Ayuntamiento y de la Plaza la Reina no tiene por qué
conllevar una restricción del transporte público como el proyectado por el equipo de gobierno.

 

Con las medidas que se van a poner en marcha a partir del 23 de marzo, al menos 10 líneas
de la  EMT, entre ellas la número 62 afecta a las pedanías de Benimámet y Beniferri, que verá
modificado de forma considerable su actual recorrido, al suprimirse de  su itinerario las paradas 
que hasta la fecha realizaban en la en la Plaza del  Ayuntamiento.

 

Ello va tener una doble consecuencia. Por una parte, los vecinos de ambas pedanías verán
cómo aumenta la distancia que deben de recorrer para coger el autobús ya que no podrán hacerlo
en las mencionadas plazas y se tendrán que desplazar a la calle Xátiva, o coger la C1 y hacer
transbordos con las molestias que ello implica principalmente, para las personas mayores y /o
con movilidad de reducida.
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Por otra parte, la modificación de las líneas de la EMT también va a afectar a los
comerciantes del centro histórico ya que se aísla al centro por el importante recorte del transporte
público, lo que provocará que muchas personas dejen de acercarse a nuestros comercios y
apuesten por otras zonas de la ciudad debido a la falta de líneas que llegan hasta la Plaza del
Ayuntamiento y la Plaza de la Reina y, por tanto, a lugares céntricos y emblemáticos de la ciudad
como el entorno del Mercado Central y la Plaza Redonda.

 

Las víctimas de la remodelación del tráfico en el centro de la ciudad no deben ser los
usuarios del transporte público quienes deberían estar en el centro de la agenda de los
responsables políticos. No se pueden adoptar medidas que supongan un retroceso de los derechos
y beneficios de los usuarios del transporte público.

 

Por todo ello, el portavoz del Grupo Popular en la Junta Municipal del Distrito de Ciutat
Vella presenta en su nombre y en la de resto de vocales las siguientes

 

 

 

 

PROPUESTAS DE ACUERDO

 

1-      Paralizar todos los cambios anunciados en las líneas de la EMT, concreto la línea 62,
y en la ordenación del viario como consecuencia de la peatonalización de la Plaza del
Ayuntamiento y de la Plaza de la Reina hasta tener el consenso necesario con los agentes
afectados y recabar los trámites e informes necesarios.

 

2-      Garantizar que las actuales líneas que tienen parada en la Plaza  del Ayuntamiento
mantengan su itinerario mientras no exista un consenso entre usuarios y vecinos que avale una
posible modificación.

El portaveu del grup popular del Consell de districte de Pobles de L’Oest, el
Sr.Pardo, defén la moció: Recentment s'ha aprovat una conversió en zona de vianants de la
plaça de l'Ajuntament de la qual el Partit Popular està d'acord, proposta prou tractada i dialogada
per part del Partit Socialista que és qui porta urbanisme però de la nit al dia, Compromís el
regidor Grezzi, ens va anunciar que anava a realitzar una remodelació de tots els autobusos que
anaven afectar l'accés a la plaça en totes les línies de l'EMT com he dit, en concret en Benimàmet
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afecta a la línia 62 que tindrà menys recorregut, més distància mitjana entre parades, ho hem
calculat i són uns 320 metres entre parades i amb aquest canvi la distància entre parades serà de
350 metres, pel canvi que hi ha en el centre de la ciutat. Després la retallada que hi ha és de mig
quilòmetre per tant hi ha menys servei per als veïns de Benimámet que quan vulguen accedir al
centre no podran accedir al centre completament perquè no arribes a la plaça, una retallada de
serveis que perjudicarà, perquè cal recordar que el 62 arribava fins a Colón, passava per la plaça
de l'Ajuntament i arribava a Colón i després cap al recorregut de tornada.A poc a poc aqueixos
recorreguts es van tallant i a partir d’ara l’ autobús no arribarà fins a la plaça. Altres línies com
les de la zona nord de la ciutat la de trànsits són les úniques que van accedir i no entenem perquè
unes si, i unes altres no. Un altre aspecte que ens interessa saber és perquè s'ha ocultat tota
aquesta informació, els comerciants no sabien res i per tant ha sigut un ocultisme total el canvi de
les línies per tant, nosaltres presentem una moció perquè es reconsidere i es negocie com si s'ha
fet amb el tema de la urbanització de la plaça que són temes diferents, perquè es dialogue,
s'explique, se'ns remeten els informes, per a tindre tota la informació, jo no se si a l'associació de
veïns li han explicat aquest canvi de línies per part de Grezzi,  o s'ha consultat als comerciants, a
tothom, abans de començar, si que sabem que dissabte passat mitjançant un contracte menor per
unes adjudicacions va vindre ací una carpa a explicar que estava el tema tancat, per tant nosaltres
demanem una reconsideració de tots els canvis, concretament a la línia  que afecta a Benimàmet.

La portaveu del grup Vox del Consell de distrecte la Sra.Trenco pren la paraula i diu:
Estic d’acord en lo de les línees de la EMT, i por tant jo us vaig a recolçar, es un tema que me
preocupa molt, perque pensé que van a fer un desastre, i ahí debiem lluitar tots, i vore si podiem
canviar açó que influix a tota València i a tots els pobles del voltant també, per tant us recolçaré.

Contesta a la moció el vocal titular de Compromís Sr.Vicent Torres : Aquest tema no
es nou, peatonalitzar es que no hi haja autobusos i cotxes, perquè es formaben coles d’autobusos
en la plaça de l’ajuntament i que es millor, que hi haja dos parades en el centre Vell, per a fer
transbordo que seríen per a que ho entengam una en la Porta de la Mar i un altra en Lluís Vives i
es garantice que en cuatre minuts es podrá agafar el autobús que entrarà a la plaça del
Ajuntament o fer molta cola, el Sr.Pardo plantejava que abans l’autobus 62 aplegava al carrer
colón i tots coneixem lo desesperant que era arrivar al centre perque la majoria anavem al mercat
central i pegar la volta significava una pèrdua molt gran, per ací he passat una mostra que suposa
la retallada d'aquesta línia 62, tant de bo jo ja l'haguera plantejat fa molt temps, evita fer un volt i
continua passant per la Plaça de l'Ajuntament , parant en un lateral abans d'arribar a l'Institut Luis
Vives, amb la qual cosa s'estalvien uns bons minuts de tornada, és a dir que el retorn serà més
ràpid. Per tant no estem d'acord que siga una ocurrència que de sobte ha aparegut, es treballa
molt temps, són solucions tècniques que en el seu moment es podran revisar, es garanteix l'accés
a l'entorn de la plaça si és per als vianants a l'entorn , no en el mig, es garanteix l'accés a persones
amb més problemes de mobilitat perquè podran transbordar en menys de quatre minuts a un
autobús elèctric i el 62 millora perquè dona menys volta i el retorn serà més ràpid, i per tot això
entenem sobra aquesta moció i votarem en contra.

Replica a la moció el portaveu del grup popular del Consell de districte de Pobles de
:L’Oest, Sr.Pardo  Pel carrer la Pau va entrar la línia 4, 6 i 31 sí que accedeixen prop i són línies

del Nord de la ciutat. I si que veiem la línia C1, però a la línia 62 no afecta en absolut, i el que si
que m'agradaria destacar és que has dit que la línia C1 existirà i ser molt fàcil per a la mobilitat
reduïda, perquè home fer transbord a una persona amb mobilitat reduïda no crec que siga el més
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fàcil. Una altra tema que has dit és que van haver-hi busos elèctrics, tinc entés que els busos
seran híbrids no elèctrics, quant al que dius que no és una ocurrència, la veritat és que no ho
sabem, perquè d'una banda, ens ho diuen tot de corregudes, de sobte això és així i ja està, però els
informes s'estan treballant des del 2017, que es va encarregar a una empresa on treballava l'actual
gerent de la Emt, que no dimiteix perquè li han robat 4 milions d'euros, i per què en 2017 no ens
van dir que estaven treballant en això? I podíem haver anat parlant i dialogant en això i el govern
de la transparència i ens van deixar participar amb la participació ciutadana, perquè a nosaltres
se'ns generen dubtes, perquè després quan veus els informes, els técnics advertiren que hi hauría
un colapse en Poeta Querol i per tant s’improvisat ja no entra ningún autobús en la plaça. En
relación al recorte , nos ha enseñado este plano del 62 y efectivamente hay un recorte de casi
medio kilómetro, distancia mínima aumenta 30 metros y la velocidad comercial se va a ver
afectada, por tanto seguimos adelante con la moción.

La Sra. Trenco vocal titular  de Vox del Consell de distrite de Pobles de L'Oest, en el
 que en els autobusos 16 i 6 tindrà que fer dos transbordos, i perderem 30torn de réplica diu

minuts ,aixó no ho contempla ningú, que son les línees que mes recorrido tenen en tota València,
que també es tindrien que contemplar i açó no es una cosa de ara, ja porteu molt de temps
pensant de quina manera podeu fotre, el centre de València i així els xicotets comerços els aneu a
fotre ben fotuts, per a que tanquen perquè als grans comercios es dona igual pero als xicotets no i
anem a fer un desastre en tot el cor de València, jo no estic d’acuerdo en lo que aneu a fer pero
claro es el equip del Sr.Ribó, no hi ha més que dir.

La réplica del vocal titular de Compromís el Sr.Vicent Torres: Ja hem passat els
insults, podem dir que al gerent de la EMT li han robat quatre milions d'euros, però no que ha
robat quatre milions, com els d'abans, ja posats a faltar diem les veritats. El gerent va treballar en
una empresa molt important de Barcelona, i després va treballar en Transvia, es va fitxar una
persona molt experimentada efectivament, el fet que es contractara a una empresa en la qual va
treballar fa bastants anys i que no té cap participació no es perquè s'esmenta ni que importància
té. Efectivament s'emporta diversos mesos treballant, a més van haver taules de participació,
informació en premsa, la filosofia era clara, el que era important era evitar cues, que no entraren
autobusos a la plaça de l'Ajuntament i fa diverses setmanes que s'ha publicat en premsa els nous
itineraris, en cap moment s'ha imposat per un capritx de ningú, en una política determinada
perquè anem amb autobús al centre però després ens movem caminant i que al comerç no anem
amb cotxe ni amb autobús anem caminant, el fet és quan s'ha convertit en zona de vianants la
plaça molts diumenges, l'èxit que ha tingut de gent que ha omplit la plaça i ha desbordat tot és un
exemple molt clar del que significa una plaça lliure de trànsit com a atractiu, com a estímul per a
anar allí, el 62 serà més ràpid i dir que s'augmenta la distància 30 metres,frega el ridícul,
guanyarem perquè la volta del 62 siga més ràpida, a més la parada on agafàvem més l'autobús al
costat del Luís Vives es manté.

Votació:Vots a favor 4 (2PP,1 Ciutadans, 1Vox) i Vots en contra 5 (3 Compromís i 2 Psoe)
per tant  ES REBUTJA la moció.

4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal popular en relació a passos elevats a Beniferri.
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Recientemente hemos podido comprobar en los presupuestos participativos, que el sistema
utilizado para la ejecución de los mismos ha sido todo un fiasco. Pues no garantizan la inversión
de todos y cada uno de los barrios de la ciudad.

 

Muestra de ello, ha sido la pedanía de Beniferri, donde no ha sido aprobado ningún
proyecto para ejecutar a lo largo y ancho de su término municipal en la edición de 2019. Con lo
el agravio comparativo que supone con respecto al resto de barrios que si verán mejoradas las
equipaciones municipales.

 

Por otro lado, en la pedanía de Beniferri, existen diferentes establecimientos, algunos de
ellos de gran afluencia, que pueden perturbar el tráfico del núcleo urbano y por ende la vida
pacifica que se respira en dicha pedanía.

 

Para ello, desde el Grupo Municipal Popular presentamos la siguiente:

 

 

 

PROPUESTAS DE ACUERDO

 

 

UNICA.- Que se instalen pasos de cebra elevados a lo largo de las Calles Córdoba y
Xiprers, para pacificar y reducir la velocidad de trafico rodado.

El vocal titular del grup municipal popular del Consell de districte, Vicent Peris defén
la moció:  És una reivindicació històrica dels veïns de Beniferri,de l'anàlisi del fruit de que els
pressupostos participatius no funcionen, són fustrants, en aquests pressupostos participatius ha
eixit zero euros d'inversió a Beniferri i però hi ha que demanar-ho, perquè en aqueix carrer
passen molts vehicles a una velocitat important i per tant és important posar uns passos elevats
per això demanem als diferents grups polítics que donen suport a aquesta moció per a evitar
qualsevol tipus de risc d'accident
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El vocal titular de Compromís el Sr.Vicent Torres contesta a la moció: En la molla de
la proposta no podem estar més d'acord, en la regidoria de mobilitat una de les característiques
està el calmat del trànsit, el que passa és que en la moció hi ha una primera part que és
descalificativa, que és això del fiasco dels pressupostos participatius, que va ser una proposta que
es va començar a assajar en l'anterior mandat i el que cerca és donar major poder de decisió als
veïns ha costat arrancar però s'està consolidant què ha passat enguany? Doncs que en allargar-se
tema de les eleccions, la constitució de l'Ajuntament, ha fet que no es puga arribar al termini de
presentació de propostes per barris, la qual cosa es feia altres anys que era assegurar propostes
per barris perquè aquesta vegada no ha pogut ser i sí efectivament és de lamentar, però anant a la
proposta concreta el tema dels passos elevats, es va parlar en l'últim ple que es va fer en
Beniferri, es va fer una proposta que es va recollir, s'han fet gestions a l'Ajuntament i el tenen en
estudi, repetim no estem d'acord que els pressupostos siguen un fiasco, dos el tenen en estudi i la
fórmula concreta està per veure, aqueix carrer no acceptem tal com està redactada la moció per la
part descalificativa però si que volem formular una moció alternativa que seria:

Els pressupostos participatius son conseqüència del compromís del Govern municipal
d’incrementar col·laboració i la participació de la ciutadania en la presa de decisions sobre la
gestió municipal, treballa perquè les veïnes i els veïns d’esta ciutat puguen donar a conèixer la
seua opinió sobre les polítiques i projectes més importants d’esta institució i tinguen capacitat de
decisió sobre ells. Després de les experiències participatives iniciades la passada m legislatura, de
les quals s’han extret aprenentatges compartits amb la ciutadania, l’Ajuntament de València amb
la finalitat de sol·licitar la seua opinió, segueix apostant per engegar processos democràtics de
participació com són els Pressupostos participatius d’inversions.La convocatòria de 2019, es va
veure afectada pel cicle electoral, i va suposar un procés de transició a pròximes edicions enfocat
a un model sostenible en el temps i amb un nou calendari i vinculació als barris.Sembla un poc
agosarat parlar de fiasco a l’hora de referir-se als pressupostos participatius, sobretot quan el seu
partit, en els anys que ha governat a l’Ajuntament de València, ha sigut incapaç d’articular cap
procés participatiu ni de gestionar   la participació de la ciutadania en la pressa de decisions
d’aquesta ciutat .Dit això, més enllà de la critica un model participatiu, que amb totes les seues
carències es troba anys llum de la seua manera de fer política, i en relació a l’objecte de la moció,
que no es altre que la pacificació del tràfic en els carrers Còrdova i Xiprers mitjançant la
instal·lació de passos de vianants elevats, presentem la següent alternativa: Que el Servei de
Mobilitat sostenible elabore un informe sobre la situació del tràfic rodat en els Carrers Còrdova
i Xiprers a l’objecte de determinar la necessitat de pacificar el transit en la zona, així com les
mesures a adoptar.

El vocal titular del grup municipal popular del Consell de districte, Vicent Peris
replica:: Primer dir que anem donar suport a la proposta alternativa perquè el que volem és que
s'avance i s'aprove però volem ressaltar que de descalificatiu en la nostra moció no hi ha res
perquè els pressupostos participatius han sigut una fustració o un fracàs perquè en l'anterior
legislatura els passos elevats anaven en una proposta de Beniferri i no va eixir i va haver-hi un
compromís de l'alcaldia pedània i tampoc ha eixit, i de manera constant ha sigut una reivindicació
i no obstant això diuen que ho passaran una altra vegada a estudi, però amb aquest tema en estudi
portem més d'un any i alguna cosa espere que en aquest any facen una cosa tan important com els
passos elevats, per al carrer Córdoba i votarem a favor perquè no volem obstruir i sobretot evitar
que els veïns puguen tindre perill votarem que sí a la proposta alternativa.
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El vocal titular del grup municipal Ciutadans, del Consell de districte de Pobles de
L'Oest, Sr.Borrego pren la paraula i diu: Estavem d'acord amb la proposta del Partit Popular
perquè era molt senzilla, si l'estudi i l'informe com el vocal de Compromís ha comentat en
l'anterior consell de districte ja es va valorar, d'això fa més d'un any pràcticament, segurament ja
s'està estudiant, aqueix informe que s'ha proposat ja hauria d'estar, la qual cosa s'està fent que
d'una moció que ja es diu que s'aprove els passos elevats que es faça un informe, a mi
m'agradaria afegir una esmena d'addició a l'esmena que s'ha presentat i és que l'informe estiga
disponible en el pròxim consell de districte, per a concretar data i que aqueix informe siga
favorable perquè es faça.

El vocal titular de Compromís el Sr.Vicent Torres contesta : Perquè tenim el consens
però sabem que els serveis administratius són lents, terminis llargs d'aprovació, estudi, informes,
secretaria…en aquest sentit el marcar un termini no em sembla just , l'ajuntament té dos
problemes, falta de mitjans humans i els procediments administratius són massa garantistes, els
projectes tarden més a realitzar-se que a executar-se, per tant marcar un termini no és just. Per
tant mantindríem la moció alternativa tal com estava, per descomptat que s'estudiara és amb
concreció, encara que caldrà pressionar perquè aquest tema passe a primer pla, però no podem fer
una altra cosa perquè hi ha més barris, per tant seguim amb la moció alternativa. La presidència
assumeix que s'inicie en tres mesos l'estudi o hi haja informe.

Primer es vota la moción presentada: 5 en contra (3 Compromís i 2 Psoe)  y4 vots a favor
(2 PP,1ciutadans, 1Vox) queda REBUTJADA la moció del Partit Popular

Es vota la Moció alternativa, presentada per l'equip de govern, s'aprova per
UNANIMITAT.

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Moció del grup municipal popular en relació a millores en el centre de persones majors a
Benimàmet.

 

El Centro municipal de actividades para personas mayores de Benimámet cuenta con 1.200
socios, que a lo largo del año participan en actividades de carácter formativo, como clases de
informática, de dibujo y pintura, así como también actividades lúdicas y de mantenimiento como
baile y gimnasia.

En concreto con relación a las actividades formativas (clases de informática), este centro
dispone de 15 ordenadores, de los cuales actualmente funcionan correctamente 5 ordenadores, el
resto no funciona o no funciona correctamente, por lo que existe una carencia de medios con
relación a los usuarios que asisten a estas clases de informática.

De igual manera, recordamos que el Grupo Municipal Popular, a través de la moción
presentada por la Concejal Marta Torrado, en la Comisión de Bienestar Social del mes de



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5 DE MARÇ DE 2020 14

Febrero, se realizó una propuesta de acuerdo para la ampliación del Centro de Mayores de
Benimámet, atendiendo a las sugerencias de los mayores para dotar de más espacio a este centro.
Por todo ello, presentamos la siguiente:

 

PROPUESTA DE ACUERDO

UNICA.- Dotar de diez (10) ordenadores como sustitución de los que no funcionan
correctamente, para garantizar el uso correspondiente en las clases de informáticas que se
imparten en el Centro de Mayores de Benimámet.

El portaveu del grup popular del Consell de districte de Pobles de L’Oest, el
Sr.Pardo, defén la moció:: Recordar que nosaltres en el passat vam presentar una moció que va
ser rebutjada perquè s'ampliara el centre de majors agafant la zona de la petanca de manera
provisional i nosaltres hui presentem una altra moció perquè al centre de majors li doten amb deu
ordinadors. Per a les classes dels majors, som coscients que aquesta setmana se'ls ha entregat uns
ordinadors benvinguda moció perquè d'alguna manera se li entreguen aquests ordinadors.El que
m'agradaria és que el pressupost de València que és de mil milions d'euros per a benestar social
té 5 milions de mil, el govern de benestar social i d'aqueixos cinc milions portaran per a
Benimàmet cinc ordinadors usats em sembla molt tronat, i que vinga la moció del Partit Popular i
corrent li subministren els ordinadors igual que va passar amb les llums del carrer Verdún.Espere
que amb la moció es compren ordinadors nous per a Benimàmet.

La portaveu del grup Vox del Consell de distrecte la Sra.Trenco pren la paraula i diu:
 em sembla que si que us ho aprovaré perquè és una vergonya que tenint el pressupost que hi ha
en valència, els ordinadors que es tenen siguen trencats i usats, per tant us donaré suport.

El portavoz del grupo municipal Psoe, el Sr.Barrachina contesta a la moción: No se el
presupost de benestar social pero comprén moltes partides, benestar es  el rebut de la lum del que
no pot pagar, centres de día etc..es tan variat que es difícil dir que cinc millons d’euros es el que
es destina per a tot eixos capítols, no vuic entrar perquè son suposicions tot i en el fondo de la
moció estem d’acord que les persones majors necessiten ordinadors, i altres coses, ordinadors en
condicions perquè dir que son ordinadors vells i trencats jo no ho puc afirmar i no estic d’acord
perquè el ordinador si funciona bé dona igual el temps jo en tic uno dotze anys i funciona en el
fondo estem d’acord però volem fer una moció alternativa, "Que es quantifique per part del
Servei municipal corresponent el cost de substitució o reparació dels ordiandors averiats a

.l'objecte de solucinar la problematica referenciada"

El portaveu del grup popular del Consell de districte de Pobles de L’Oest, el
Sr.Pardo, defén la moció:: Dir que no hi ha suposició en això , concretament en la partida "kk"
d'envelliment actiu hi ha una partida de 15000 euros per a reparació d'ordinadors i sol·licite una
addició perquè s'estudiarà perquè en el pròxim ple tinguem l'informe corresponent que se
sol·licite i puntualitzar una cosa que nosaltres hem demanat deu ordinadors i els han portat sis.

El portavoz del grupo municipal Psoe, el Sr.Barrachina contesta: El compromis de la
próxima junta tot açó si funciona com té que funcionar estarà solucionat. Pero posar una data es
com ha dit el company, que com no ho tinc que fer jo, pues no crec que podam
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comprometre.Pero está en el anim d’este equip de govern solucionar els problemes dels majors
que també son els nostres problemes. La Presidenta diu que no es pot comprometre pero que ella
creu que reparara uns ordinadors o veure els que falten segur que estarà fet.

Votacions moción original es REBUTJA : 4 a favor (2 PP,1Ciutadans, 1 Vox) i 5 vots en
contra (3 Compromís,2 Psoe).

Moció alternativa: S'APROVA per 5 a favor (3 Compromís,2 Psoe)   i 4 abstenciones.(2
PP,1Ciutadans, 1 Vox).

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal popular en relació al pàrquing velòdrom Lluís Puig.

 

 

En el Palau Velódromo Luis Puig en Benimámet, existe un solar con equipamientos
deportivos de canastas y porterías para fútbol, estas instalaciones permiten un uso deportivo libre
como instalación deportiva elemental “IDE”, a su vez este terreno se utiliza
complementariamente como aparcamiento.

En la variedad de estas instalaciones tenemos diversas zonas semicerradas para practicar el
baloncesto.

Cuando se produce una afluencia importante de estacionamiento de vehículo motivada
principalmente por la afluencia de visitantes a la Feria de Valencia, estas instalaciones deportivas
quedan anuladas por dicho estacionamiento, generando la imposibilidad de que los vecinos
puedan utilizar dichas instalaciones por esta situación, generando problemas de compatibilidad.
Por todo ello, presentamos la siguiente:

 

PROPUESTA DE ACUERDO

PRIMERA.- Rediseñar por parte de los servicios municipales correspondientes para evitar
que las pistas deportivas ubicadas en los aledaños del Velódromo Luis Puig, se usen como
aparcamiento de vehículos, garantizando la compatibilidad entre el úso lúdico de las
instalaciones y el estacionamiento de vehículos.

SEGUNDA.- Instar a Feria Valencia a que publicite debidamente el parking propio del
ente. En especial en las ferias no profesionales abiertas a la ciudadanía.

El vocal titular del grupo municipal popular del Consejo de distrito de Pobles de
L'Oest, el Sr.Peris defiende la moción: Esta moción que presentamos por el propio
reconocimiento de representantes del equipo de gobierno de que no tienen soluciones para la
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problemática que existe en el solar adyacente al velódromo, en el que hay una afluencia, de
vehiculos estacionados y que imposibilita que los vecinos puedan disfrutar de los equipamientos
deportivos y desde luego se agrava mucho más en épocas de ferias, podemos comprobar (enseña
unas fotos) como no estando en época de feria tenemos a diversos vehículos estacionados dentro
de lo que son las áreas deportivas y por lo tanto los niños no pueden jugar adecuadamente lo que
proponemos es que se rediseñe por parte de los servicios municipales con el objetivo de buscar
una fórmula intermedia donde se indique perfectamente donde está permitido estacionar y en las
zonas semicerradas que se puedan cerrar con el objeto de garantizar el deporte por parte de los
niños y las niñas de Benimàmet, pedimos a los respectivos grupos que apoyen esta moción, e
instamos a la feria a que señale adecuadamente las zonas de parking que tiene sobre todo en las
ferias de foro no profesional que se incrementa el número de visistantes no profesionales.

El portavoz del grupo municipal Psoe, el Sr.Barrachina contesta a la moción: El
equipo de gobierno también parece que va un poco por delante de la propuesta que se presenta,
dentro de los presupuestos participativos una de las partidas que engloba la mejora de los
espacios ides, terrenos para jugar como las Camales, en una propuesta global está la mejora de
estos espacios, el de Lluís Puig es uno y este de aquí es otro,dentro de esta mejora este año para
la convocatoria el Ayuntamiento de Valencia de oficio, a través de las delegaciones porque este
año DECIDIM, no ha sido por barrios, ha sido general de Valencia, una de las propuestas ha sido
esta, a través de las delegaciones municipales se presentaran proyectos de inversión que
recogieran peticiones ciudadanas y que dieran respuesta a una necesidad ciudadana o mejoraran
algún aspecto que repercutiera en el bien común, la delegación de deportes, el servicio de
infraestructura de la FMD, presentó una propuesta, de mejora y modernización de las IDES de
Valencia, y sus pedanías en las que se integra la IDE objeto de esta moción, esta propuesta que
fue una de las elegidas mediante la votación ciudadana y en ella están trabajando los técnicos en
este momento de la FDM, junto con los deportistas, asociaciones culturales vecinos, puesto que
el objetivo principal es mejorar la oferta deportiva con los nuevos tipos de usuarios, en la
propuesta ya se tiene en cuenta el contenido de esta moción y se prevé la reordenación de
espacios para que tenga mayor y mejor uso que el actual, en el segundo punto que es el tema de
los aparcamientos por la entrada que entres creo que están bien señalizados, lo que pasa es que la
gente prefiere no pagar a pagar y si lo tiene a cincuenta metros pues lo deja, eso es otro tema,
todo es mejorable pero creemos que está bien señalizado, el equipo de gobierno va a rechazar la
moción porque está en marcha el tema de la reorganización del espacio y su utilización y en el
tema del aparcamiento, ya lo he dicho.

La réplica la hace el Sr.Peris vocal titular del grupo popular del Consejo de distrito:
Nosotros vamos a mantenernos en la moción, si que le pediríamos al equipo de gobierno que si
que pediriamos la coordinación de lo que ha comentado del presupuesto IDE con las propias
declaraciones del alcalde pedáneo, (enseña periódico) en la que indica que no tiene soluciones
para este problema de los vecinos, nosotros si que tenemos solución y es la que se establece, y es
que los servicios municipales digan donde está prohibido estacionar, que inste a la Feria a
promocionar las zonas de aparcamiento y que se garantice las zonas deportivas para que puedan
jugar y practicar deporte, los niños y niñas de Benimàmet

El portavoz del grupo municipal de ciudadanos del consejo de distrito de Pobles de
L'Oest, el Sr.Borrego: Por parte de ciudadanos, vamos a votar a favor de la moción del PP,
como no puede ser de otra forma, entendemos que lo que está incluido en los presupuestos
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participativos es la mejora de los terrenos pero no la adecuación para que se impida entrar, para
que no sea un parking, creemos que esta moción es complementario a lo recogido en los
presupuestos participativos y no entendemos el afán de votar en contra de cualquier moción que
venga de parte de la oposición, o de presentar una moción alternativa, porque creo que todos
estamos aquí para lo mismo para mejorar los barrios de Benimámet y Beniferri y porque presente
una propuesta la oposición haya que rechazarla y votarla en contra no lo entendemos, nosotros
vamos a votarla a favor, es una propuesta del PP y si se quieren llevar el mérito que se lo lleven ,
pero nosotros estamos de acuerdo y vosotros estáis de acuerdo, al menos eso habéis dicho en el
espíritu de la moción, igual que la anterior y la anterior, pero la votais en contra o presentáis una
moción alternativa, es una cosa que no entiendo, que la puedo entender en el Pleno del
Ayuntamiento de Valencia con toda la repercusión mediática que puede tener pero en una Junta
de distrito que estamos todos para mejorar los problemas del barrio, creo que deberíamos ir todos
a una y cuando una moción es positiva para este barrio pues creo que deberíamos apoyarla y por
eso nosotros la vamos a votar a favor.

El portavoz del grupo municipal Psoe, el Sr.Barrachina replica: No decimos que no
sea bueno, esta en vias de solución porque esta dentro de ese plan que entra dentro de los
presupuestos participativos. La solución de la propuesta que presenta el grupo Popular entra
dentro de la solución que está presentada dentro de los presupuestos participativos, y por tanto
nos atenemos a eso, no vamos a desdecirnos de lo que ha votado la mayoría, no aquí en
Benimámet sino de todos, entra dentro de un paquete y dentro está Lluís Puig, no tenemos que
buscar otra solución cuando ya está encaminada.

Es procedix a la votació: 4 vots a favor (2 PP, 1 Vox, 1 Ciudadanos) y 5 vots en contra (3
Compromís y 2 Psoe), per tant es REBUTJA la moció.

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació al carrer Verdún.

 

 

En la Sesión ordinaria del Consejo de Distrito de la Junta Municipal de Pobles de L'Oeste
del día 16 de Abril del 2019, en el punto 6, se aprobó la propuesta alternativa (Expte:
O-89POP-2019-000040-00), quedando aprobado que el Servicio de Coordinación y
Mantenimiento de la Vía pública realice una inspección para determinar el estado de
conservación de la C/Verdun.

 

¿Se ha realizado dicha Inspección?
En caso afirmativo, ¿Cuál es el resultado de dicha Inspección?
Faciliten el resultado del informe

RESPUESTA:
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SANDRA GOMEZ LOPEZ - COORDINADOR GENERAL - ÀREA DE
DESENVOLUPAMENT I RENOVACIÓ URBANA I HABITATGE

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L'OEST DE
MARZO DE 2020

Realizada visita de inspección, se observa que dispone de aceras y de un pavimento de
calzada con aglomerado asfaltico, en un estado de conservación suficiente.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació a la modificació del tancament del parc del xalet
de Panach.

 

 

 

En la Sesión ordinaria del Consejo de Distrito de la Junta Municipal de Pobles de L'Oeste
del día 16 de Abril del 2019, se aprobó la propuesta (Expte: O-89POP-2019-000040-00,
propuesta 7), quedo aprobada por unanimidad de todos los grupos políticos, la “Moción
presentada por el Grupo Popular”, relativa a la modificación de la valla, para que la biblioteca
pueda permanecer abierta mientras el parque esta cerrado en el Chalet de Panach, siendo:

 

 

¿Se han realizado las acciones correspondientes aprobadas en esta moción?
En caso afirmativo, faciliten número de expediente
Si no se ha realizado, ¿cuál es la previsión de llevar a cabo la misma?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

1-      Se han realizado las acciones correspondientes aprobadas en esta moción?

No, todavía no están realizadas.

2-      Si no se ha realizado, ¿Cuál es la previsión de llevar a cabo la misma?
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Se están realizando los estudios técnicos previstos, para asegurar la accesibilidad al recinto
de personas con movilidad reducida, después de la modificación proyectada de la valla. Está
previsto realizar la modificación de la valla en las próximas semanas.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació a la 2ª fase del Parc Carolines.

 

 

Con relación al proyecto e la 2ª Fase del Parque de Carolinas, realizamos las siguientes
preguntas:

 

¿Los terrenos para llevar a cabo este proyecto, ya son de propiedad municipal?

 

Relacionen el listado de solares que son de propiedad privada y propiedad municipal que
están afectados.

 

¿Cuál es la previsión para que la totalidad de los terrenos, sean de propiedad municipal
para poder ejecutar el parque?

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - COORDINADOR GENERAL - ÀREA DE
DESENVOLUPAMENT I RENOVACIÓ URBANA I HABITATGE

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L'OEST DE 5 DE
MARZO DE 2020

Desconocemos a qué 2ª fase se refieren, ya que actualmente se encuentra en redacción el
proyecto básico que será el Plan Director que establezca las diferentes fases de desarrollo del
Parque.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació al Carrer María José Grimaldo.
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En la pasada Junta Municipal de Enero del 2019 se aprobó por unanimidad la
denominación de una Calle para la periodista Mª José Grimaldo en Benimamet. Y el 29 de Enero
del 2019 se dio traslado del acuerdo al Servicio Municipal de Recursos Culturales, creándose el
expediente E-2000-2019-10. Desde esa fecha no se ha avanzado en el expediente.

 

¿Por qué motivo no se ha dado cumplimiento a lo aprobado?
Indiquen el calendario de actuaciones previsto para ejecutar la moción aprobada.

RESPUESTA:

GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ
DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS

En relación a la pregunta formulada por el Grupo Popular al Consejo de Distrito de la

Junta Municipal de Pobles de l'Oest, cabe informar que la moción presentada en el mes de enero

de 2019 en el Consejo de Distrito de esa misma  Junta Municipal por el Grupo Popular, generó el

expediente E-2000-2019-10 en el Servicio de Recursos Culturales, iniciándose en ese momento 

los trámites reglamente establecidos.  En la actualidad, y dado que el tramo propuesto para

otorgar dicho honor  ya  cuenta con  una denominación actual y en vigor, se ha realizado la

oportuna consulta al servicio de Planimetria, del cual se está a la espera de respuesta, para

comprobar si existe alguna calle en proyecto, sin denominación,  y evaluar entonces la

conveniencia o no de otorgar una denominación de calle nueva antes que realizar un cambio en

una via que como se ha indicado ya cuenta con una denominación otorgada en la actualidad.

.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació al pressupost de l'Alcaldía
Benimàmet-Beniferri.

 

Atendiendo al asunto referenciado, solicitamos la siguiente información:
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Desglose de actividades realizadas y coste de las mismas de manera pormenorizada de la
alcaldía de Benimámet – Beniferri para 2019 y primer trimestre del 2020.

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - PRESIDENT/A - JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DE L'OEST

 

Llista activitats Benimàmet – Beniferri 2019

  FESTIVITAT ACTE DATA  IMPORT

Setmana Cultural Castell 02/02/2019 1.000,00 €

Setmana Fallera

Taller pintura, bandes… 16/03/2019 2.800,00 €

Mascletà 17/03/2018 1.800,00 €

Reis Carrossa cavalcada 05/01/2019 1.400,00 €

Falles Mascletá 17/03/2019 500,00 €

Benitrobat Alquiler equip so 04/05/2019 665,50 €

Carrera solidària Actuació infantil 18/05/2019 500,00 €

Corpus

Mascletà 23/06/2019 1.000,00 €

Castell 30/06/2019 1.200,00 €

Actuació banda 23/06/2019 650,00 €

Actuació banda 30/06/2019 650,00 €

Setmana cultural Activitats  infantils 12/06/2019 400,00 €

S. Vicente Mártir Actuació 30/06/2019 1.000,00 €

  Activitats  infantils 1 y 2/07/2019 800,00 €

Reconocimiento   30/06/2019 1.200,00 €

Reconocimiento 2018     521,02 €

Actes culturals

Organizació esportiva 03/08/2019 393,25 €

Activitats  infantils 03/08/2019 400,00 €

Equip de so 15/08/2019 605,00 €
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Festes d´Estiu

Activitat infantil 21/09/2019 400,00 €

Grup electrògen 21/09/2019 334,61 €

Castell 22/09/2019 1.200,00 €

Actuació 22/09/2019 650,00 €

Reconocimiento Mascletà 21/07/2019 1.200,00 €

Reconocimiento Activitat infantil 19/07/2019 400,00 €

Mig any Activitat infantil 28/09/2019 400,00 €

Reconocimiento     342,53 €

Reconocimiento     650,00 €

Reconocimiento     1.200,00 €

 festes 9/11

2 váteres 09/11/2019 193,60 €

Alquiler equip so 09/11/2019 605,00 €

Montaje equipo 09/11/2019 121,00 €

Santa Cecilia

Mascletà 24/11/2019 1.200,00 €

Correfoc 21/12/2019 1.200,00 €

Taller infantil 28/12/2019 1.400,00 €

Actuación infantil 13/12/2019 356,00 €

Teatro 21/12/2019 1.150,00 €

Actuación banda 24/11/2019 400,00 €

Mascletà 21/12/2019 1.038,00 €

 

Llista activitats Benimàmet – Beniferri 2020

  FESTIVITAT ACTE DATA  IMPORT

 

Setmana Cultural Castell 02/02/2019 1.000,00 €

Setmana Fallera

Taller pintura, bandes… 16/03/2019 2.800,00 €

Mascletà 17/03/2018 1.800,00 €
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12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació al canvi de denominació de la Junta Municipal
de Pobles de l'Oest.

 

 

El Servicio de descentralización y Participación ciudadana, propuso elevar para su
aprobación provisional a la Junta de Gobierno y posterior pleno del Ayuntamiento de Valencia,
el cambio de denominación de la Junta de Distrito Pobles de L'Oeste por la denominación Junta
de Distrito dels Pobles Benimámet-Beniferri, incluyendo dicha denominación en el borrador del
nuevo Reglamento Orgánico de Gobierno y Administración del Ayuntamiento de Valencia

 

¿En qué situación se encuentra el cambio de denominado de la Junta Municipal Poblados
del Oeste, por la de Junta Municipal del Pobles Benimámet-Beniferri?

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

RESPUESTA.-

   El Reglamento Orgánico del Gobierno y Administración del Ayuntamiento de Valencia, 
aprobado por el Ayuntamiento Pleno, con fecha 29 de diciembre de 2006, fue objeto de
modificación puntual en el artículo 81, que regulaba la división territorial de las Juntas
Municipales de Distrito, con el objetivo de permitir la creación de las tres nuevas Juntas de
Pobles de Valencia, Nord, Oest y Sud. Dicha modificación se aprobó por acuerdo plenario de 28
de septiembre de 2017, y se publicó en el B.O.P. el 2 de febrero de 2018. La modificación fue
consecuencia de la reivindicación histórica de los pueblos de Valencia, con el objetivo de
preservar la identidad cultural y social de las entidades de ámbito territorial inferior al municipal,
identidad que tiene que ser compatible con una dotación suficiente de infraestructuras y recursos,
manteniendo la calidad de vida propia de estos pueblos.

 Las tres Juntas de Distrito de Pobles de València, Nord, Oest y Sud se ajustan a la división
territorial de los barrios que forman parte de los distritos que ostentan la misma denominación.

  Por parte de esta Delegación se considera esencial impulsar la modificación reglamentaria 
para incorporar, entre otras cuestiones, esta petición y modificar la denominación de la Junta
Municipal de Pobles de L’Oest. Para poder aprobar la nueva distribución es necesario iniciar los
trámites correspondientes a la modificación reglamentaria. El artículo 4 y 84 de la Ley 7/1985, de
2 de abril, reguladora de las bases de  régimen local reconoce la potestad reglamentaria de las
entidades locales. La aprobación de Ordenanzas locales se ajustará al procedimiento establecido
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en el artículo 49 de la Ley, y será requisito para su entrada en vigor la publicación del texto
íntegro en el Boletín Oficial de la Provincia, de conformidad con lo establecido en el artículo
70.2 del mismo texto legal.

             

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació a Policíes de Barri a Benimámet-Beniferri

 

 

 

Indiquen el número de policías de barrio, desglosando en turnos de mañana y tardes, que
están operativos en cada uno de los siguientes barrios correspondientes a esta Junta Municipal:

 

Benimámet.
Beniferri.

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

Todos los barrios de la Junta Municipal de POBLES DE L’OEST están atendidos en lo que
hace referencia a la presencia de Policía de Barrio. No obstante y en relación a esta cuestión,
cabe señalar la falta de previsión en cuanto a la reposición de efectivos en la plantilla de la
Policía Local, de tal manera que tras un largo periodo sin convocar procesos selectivos para la
incorporación de nuevos efectivos, desde antes del 2009 hasta el 2015, se lastró el desarrollo del
cuerpo de la Policía Local. Sabido es que los procesos de oposición han cumplir una serie de
procedimientos que se prolongan en el tiempo hasta su resolución definitiva y tras este, la
incorporación de efectivos tampoco es inmediata pues han de pasar por una serie de requisitos,
entre los que se incluye un periodo de formación, hasta su incorporación efectiva en el cuerpo.
Mientras ello ocurre la plantilla disminuye por jubilaciones u otras causas sobrevenidas.

Así los primeros procesos selectivos para la entrada de nuevos y nuevas policías locales,
tras el periodo indicado, se producen durante pasada y la actual legislatura ello ha ido
permitiendo la incorporación en los últimos meses de 30 y 40 policías y en la actualidad se han
iniciado los trámites para aumentar la plantilla con 50 efectivos más. En definitiva a lo largo de
los próximos meses está previsto incrementar la plantilla en 225 efectivos.
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Son estas las medidas que permiten desarrollar una de las prioridades de la Delegación de
Protección Ciudadana que es la política de proximidad, incrementando los agentes de barrio y
modernizando, aún más, los medios de los que disponen en la actualidad. A ello se añade la
implementación de las medidas de Mediación Policial en la resolución de conflictos.

Por otra parte, señalar que la reestructuración de la Policía Local está permitiendo la
optimización de recursos. Con ello además de considerar la asimetría de la ciudad en cuanto a la
distribución de los medios, se incrementa y mejora la efectividad.

 

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació al asfaltat camí d'horta.

 

 

 

En la Sesión ordinaria del Consejo de Distrito de la Junta Municipal de Poblados del Oeste
de fecha 2 de Octubre del 2018 con relación a la moción que fue rechazada por el Equipo de
Gobierno (Expte: 0-89POP-2018-000076-00), por parte del Vocal Vicent Torres, vocal titular del
Consell de districte, pel grup municipal Compromís, se nos indico que con fecha del 1 de
Octubre del 2018, se habían puesto en contacto con el Consejo Agrario Municipal para conocer
los detalles de las actuaciones de la confluencia de este camino con la calle Padre Barranco.
Quedando a la espera de este informe para tener un conocimiento más exacto y por escrito de las
circunstancias.

 

¿Disponen de este informe solicitado en fecha 01/10/18?
Faciliten el resultado del informe
¿Qué acciones tienen previstas el Equipo de Gobierno, con relación a este informe?
Indiquen calendario de actuaciones

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - COORDINADOR GENERAL - ÀREA DE
DESENVOLUPAMENT I RENOVACIÓ URBANA I HABITATGE

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L'OEST DE
MARZO DE 2020
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En relación al camino que conecta con la calle Padre Barranco, por la Delegación de
Desarrollo y Renovación Urbana, se ignora el compromiso al que llegó el vocal del Grupo
Compromís en la Junta, ya que la moción fué rechazada.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació als Pressupostos Participatius Decidim Valencia
2018/2019 Benimámet

 

 

Presupuestos Participativos Decidim Valencia 2018/2019 Benimámet :

 

Indiquen los proyectos ejecutados ya realizados e implantados en Benimámet
Indiquen proyectos pendientes no ejecutados y previsión de ejecución en Benimámet

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

RESPUESTA

En la web municipal decidimvlc,  se encuentra toda lahttps://decidimvlc.valencia.es/
información de las ediciones de los presupuestos participativos realizadas, que es actualizada
periódicamente por los servicios responsables en la ejecución de los proyectos, para que la
ciudadanía pueda conocer con exactitud el estado de ejecución de los mismos.

Los proyectos aprobados pasan por diferentes fases en su ejecución, desde la redacción
técnica de la propuesta hasta su finalización.

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació als Pressupostos Participatius Decidim Valencia
2018/2019 Beniferri
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Presupuestos Participativos Decidim Valencia 2018/2019 Beniferri:

 

Indiquen los proyectos ejecutados ya realizados e implantados en Benferri
Indiquen proyectos pendientes no ejecutados y previsión de ejecución en Beniferri

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta Presupuestos Participativos Decidim Valencia 2018/2019 Beniferri

En la web municipal decidimvlc,  se encuentra toda lahttps://decidimvlc.valencia.es/
información de las ediciones de los presupuestos participativos realizadas, que es actualizada
periódicamente por los servicios responsables en la ejecución de los proyectos, para que la
ciudadanía pueda conocer con exactitud el estado de ejecución de los mismos.

Los proyectos aprobados pasan por diferentes fases en su ejecución, desde la redacción
técnica de la propuesta hasta su finalización.  

 

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació als Pressupostos Participatius Decidim Valencia
2019/2020 Benimámet

 

 

Presupuestos Participativos Decidim Valencia 2019/2020 Benimámet:

 

Cuáles son los proyectos que han resultado seleccionados y aprobados en esta edición en
Benimámet
 Indiquen relación de proyectos e importe pormenorizado

RESPUESTA:
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ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta Presupuestos Participativos Decidim Valencia 2019/2020 Benimámet

En la web municipal decidimvlc,  se encuentra toda lahttps://decidimvlc.valencia.es/
información de las ediciones de los presupuestos participativos realizadas, que es actualizada
periódicamente por los servicios responsables en la ejecución de los proyectos, para que la
ciudadanía pueda conocer con exactitud el estado de ejecución de los mismos.

Los proyectos aprobados pasan por diferentes fases en su ejecución, desde la redacción
técnica de la propuesta hasta su finalización.  

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació als Pressupostos Participatius Decidim Valencia
2019/2020 Beniferri

 

 

 Presupuestos Participativos Decidim Valencia 2019/2020 Beniferri:

 

Cuáles son los proyectos que han resultado seleccionados y aprobados en esta edición en
Beniferri

 

Indiquen relación de proyectos e importe pormenorizado

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta Presupuestos Participativos Decidim Valencia 2019/2020 Beniferri

En la web municipal decidimvlc,  se encuentra toda lahttps://decidimvlc.valencia.es/
información de las ediciones de los presupuestos participativos realizadas, que es actualizada
periódicamente por los servicios responsables en la ejecución de los proyectos, para que la
ciudadanía pueda conocer con exactitud el estado de ejecución de los mismos.

Los proyectos aprobados pasan por diferentes fases en su ejecución, desde la redacción
técnica de la propuesta hasta su finalización.  
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19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal popular en relació als pressupostos Junta Municipal Pobles de
l'Oest.

 

 

Faciliten de manera pormenorizada todas las actividades llevadas a cabo por esta Junta
Municipal, así como la ejecución del presupuesto para el año 2019 y primer trimestre del 2020.

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

RESPUESTA.-

En la siguiente tabla adjunta se enumeran las actividades culturales y deportivas propuestas
por los grupos de trabajo, aprobadas en el respectivo Consejo de Distrito celebrado en la Junta
municipal de Pobles de l´Oeste, y realizadas a lo largo del ejercicio 2019 ascendiendo el importe
total a 11.176,69 €

En relación al primer trimestre del ejercicio 2020, previamente a su realización debe
aprobarse por el Consejo Municipal de Distrito la relación de actividades a realizar durante el
ejercicio 2020 a propuesta de los grupos de trabajo.



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5 DE MARÇ DE 2020 30

##ANEXO-1712209##

EXPEDIENTE ACTIVIDAD 
FECHA 

ACTIVIDAD CONCEPTO 
TOTAL 
FACTURA 

FECHA 
RESOLUCIÓ
N  

Nº 
RESOLU
CIÓN  

E-02301-
2019-17 FESTIVIDAD SANT ANTONI 02/02/2019 

MATERIALES PARA 
HOGUERA 301,29 € 31/01/2019 FS-158 

E-02301-
2019-17 FESTIVIDAD SANT ANTONI 02/02/2019 

CARROS CORDÀ Nº 4 
CON TRUENO 349,69 € 31/01/2019 FS-158 

E-02301-
2019-216 

SUMINISTRO LIBROS PARA 
LA EXPOSICIÓN DE 
DIBUJOS: BENIMÀMET DE 
CINE 14/06/2019 SUMINISTRO LIBROS 148,78 € 12/06/2019 FS-433 

E-02301-
2019-65 

ENRÉDATE: MENORES Y 
JÓVENES DINAMIZANDO LA 
INTERCULTURALIDAD EN 
LOS BARRIOS 

DE FEBRERO A 
NOVIEMBRE 

2019 

TALLERES Y CURSOS 
PARA IMPLEMENTAR 
PROYECTO 3.020,00 € 26/02/2019 FS-217 

E-02301-
2019-217 

DESFILE MOROS Y 
CRISTIANOS EN 
BENIMÀMET 20/07/2019 

PARTICIPACIÓN DE LA 
BANDA DE MÚSICA EN EL 
DESFILE 1.800,00 € 06/06/2019 FS-420 

E 02301 
2019 153 

ANIVERSARIO PARQUE 
LINEAL BENIMÀMET 12/05/2019 

SUMINISTRO CREMÁ DE 
PÓLVORA 100,00 € 30/04/2019 FS-326 

E 02301 
2019 153 

ANIVERSARIO PARQUE 
LINEAL BENIMÀMET 12/05/2019 SUMINISTRO CARTELES 129,47 € 30/04/2019 FS-326 

E 02301 
2019 153 

ANIVERSARIO PARQUE 
LINEAL BENIMÀMET 12/05/2019 

SUMINISTRO CAÑONES 
SERPENTINA Y GLOBOS 53,20 € 30/04/2019 FS-326 

E 02301 
2019 153 

ANIVERSARIO PARQUE 
LINEAL BENIMÀMET 12/05/2019 

GRABACIÓN, MONTAJE Y 
EDICIÓN LIP DUB  695,75 € 03/05/2019 FS-340 

E 02301 
2019 286 

SEMANA CULTURAL EN 
BENIMÀMET 

6/09/2019 
(Del 9 al sept. 

Semana 
cultural) 

SUMINISTRO 
SUDADERAS CON 
PUBLICIDAD PARA 
FOMENTAR EL DEPORTE 
EN BENIMÀMET EN LA 
SEMANA CULTURAL  200,00 € 02/08/2019 VC-42 

E02301 
2019 302 

CONCIERTO DE ORQUESTA 
EN BENIFERRI 22/09/2019 

CONCIERTO DE 
ORQUESTA 650,00 € 19/09/2019 VC-105 

02301 2019 
325 

MOSTRA MÚSICA EN JM 
TRÀNSITS I POBLES DE 
L'OEST 27/10/2019 

PARTICIPACIÓN DE LA 
SIOAM EN LA MOSTRA 1.500,00 € 22/10/2019 VC-178 
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20 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
SUGGERIMENTS I PROPOSTES

La presidenta del Consell de districte, Lucia Beamud, dona a conéixer les dades i lloc
on es celebràn els propers consells del any 2020 tal i com es va comprometre, sempre en dijous i
sempre a les 19 hores de la vesprada:

04 de juny a Beniferri, en la Biblioteca Joan de Timoneda.

01 d'Octubre a Benimàmet en Espai Obert.

10 de decembre a Beniferri en la Biblioteca Joan de Timoneda.

En total per a l'any 2020 es celebraran cinc consells de districte, 3 a Benimàmet i 2 a
Beniferri, tenint en compte la proporció de la població.

El portaveu de ciutadans, Sr. Borrrego, vol fer dos precs:

1º vol dir que en el Parc Carolines a Benimàmet ha caigut un mur i demana que s'arregle.

2º Vol preguntar que com s'ha finalitzat les obres a Dr.Bon, saber quan es inagurava i s'hi
es farà algun acte.

El Alcalde Pedaní, el Sr.Melgares respon: Les obres estan finalitzades i ara té que passar
l'interventor/a i aixó sol tardar uns quinze díes i després s'obrirà el carrer.Quedarà pendente el
enjardinamet exterior que està sol.licitat que no forma part de l'obra. I lo del mur del parc
Carolines està en marxa.

El portaveu del grup municipal popular, Sr. Pardo, pren la paraula i diu: Ahir va ser
la presentació o visita no ho sabem molt bé de la vicealcaldesa Sandra Gómez, al carrer Dr.Bon,
hi ha un còdig de bona governança que diu que no es va a inagurar que no es farà res, pero
tothom inagura sense problema i pregunte perquè no es té en compte açó, i s'inagura ?

La presidenta, Lucia Beamud, diu que passetjar no es inagurar, i a les queixes del grup
popular de que no es va dir res de la presència de la concejala en el carrer Dr.Bon, encara que
siga per deferència, la Presidenta diu que l'alcalde pedàneo ho tindrà en compte per a les
pròximes vegades, de dir-ho tant al grup popular com al grup Vox, com a ciutadans.

21 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

02301 2019 
328 

DISTINCIONES EXPOSICIÓN 
DIBUJO 9 D'OCTUBRE 16/11/2019 

SUMINISTRO DIPLOMAS 
Y CARTELERÍA 150,00 € 11/11/2019 VC-245 

02301 2019 
391 

ANIMACIÓN INFANTIL EN 
NAVIDAD 

DEL 23 AL 26 
DICIEMBRE 

ACTUACIÓN PAJES 
REALES,ANIMACIÓN 
MUSICAL Y VISITA PAJES 
REALES A NIÑOS/AS 
ENFERMOS/AS 1.028,50 € 09/12/2019 VC-329 

02301 2019 
394 

CUENTACUENTOS EN 
COLEGIOS BENIMÀMET 

16 Y 18 
DICIEMBRE 

1 SESIÓN EN CEIP 
SANTIAGO CALATRAVA 
2 SESIONES EN CEIP 
BENIMÀMET 900,00 € 09/12/2019 VC-339 

02301 2019 
406 

CARTELERÍA NAVIDAD Y 
REYES 19/12/2019 SUMINISTRO CARTELES 150,00 € 17/12/2019 VC-387 

         

Total           11.176,69 € 
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##ANEXO-1714519##
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En primer lloc, felicitar a les forçes d'orden públic, policia nacional i policia local pel
treball que estàn fent a Benimàmet, perquè ells tenen que obedir als seus caps, nosaltres portem
molt de temps denunciant, la inseguritat ciudadana que estem vivint en aquesta pedania, tinc un
informe de les actuacions que ha tingut la policia a Benimàmet, cuatrecentes i pico en un día
pareix exagerat pero li ho passarem al concejal de la policia local, açí hi ha un abandono total, jo
ha precenciat dos casos i la policia no arriva en una hora i quart, diuen que està be la policia, jo
visc al parc lineal i no veig cap policia, en tant en cuant pero no els veig.Exigim un reté de
policia perquè estem pagant policia i tenim dret a un reté de policia, que estiguen 24 hores açí,
deprés el problema dels gossos, jo no puc encarme a una persona perquè el gos estiga cangant,
nosaltres ens conformem amb una dotació de policia vint-i-quatre hores al día, jo vullguera que
açó ho duguerem tots amb harmonia els que estem dins i els que estan fora, perquè els
beneficiaris son els ciutadans, jo no vull un altra legislatura com en transits amb Sergi Campillo i
Maite i al final som amics personals, ací tenim que arrivar acords tots i traure açó endavant.

Ara en rel.lació a la Junta de districte, hem tingut un policia i jo propose que eixe policia
torne altra vegada perquè ja portem un mes sense aparèixer, i estem amb una cuestió molt seriosa
que es la tramitació de la entitat local menor, i eixe senyor deu de estar ahí tots els dies.

La presidenta fa un recull i diu que unes de les principals eines de la delegació de protecció
ciutadana es potenciar el grup GAMMA i potenciar els policies de barri, perquè s'enten que éstos
representen la proximitat, una politica més propera a la ciutadania, si que es deveres que els
policies de barri en els darrers anys s'ha vist menys dotat però no sols a Benimàmet sinò arreu de
tota la ciutat, als barris i als pobles d'aquesta ciutat, perquè la gent es fa vella es jubila  i deixa de
treballar, aixó es algo normal, cuant durant molts anys no es dota de policia i no es fan oposicions
i hem estat tants anys que no podiem fer oposicions, hem tingut uns deu anys que no es feien
opossicions, ara s'estan fent opossicions, es van a dotar amb 225 efectius evidentment aixó té un
procés. En rel.lació amb el policia de segona activitat, estos policies son els que arrivats a una
determinada edat fan el seu paper si volen en lloc de en el carrer en els edificis municipals i fan el
paper de protecció, donar informació, però el que pasa es que ells elegisen els centres, des de la
concejalia de pobles han fet un recordatori que hi ha alcaldíes pedanies i juntes de districte que
hores d'ara no hi ha policia de segona activitat i tornem a recordar que estan estos centros
disponibles per a què els policies puguen elegir aquestos centres per a realitzar la seua activitat.
En relació amb la netetja m'agradaría que em fera arrivar eixa demanda. També en lo que te a
vore en els excrements dels gossos, s'ha fet una campanya prou potent de sensibilització i
educació de la gent que té un gos o una gossa, aleshores amb un eslogan "el barri es teu cuida'l",
per part de parcs i jardins i volien personalitzarlo per barris per arrivar de forma directa a la
ciutadania concretament a Benimàmet i Beniferri, aleshores es va a potenciar aquesta campanya
es una de les claus principals de aquesta delegació. El descampat al costat del velòdrom es un
lloc que es netetja però que constantment van abocant, per part de la mateixa delegació de parcs i
jardins es vol fer també una campanya més enfocades al tema dels abocaments.En la campanya
es recorda que la multa es de 150 euros.
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En rel.lació amb solar de les Carolines, es una verdadera vergonya per a tots els
governants, al costat de la fira i la gent que està i ve de fora s'encontra (mostra fotografíes amb
mostres de basura), i pense que no costa molt netetjarlo i no se que pasa que tant el PP com els
d e m e s  n o  s ' a t r e v i s s e n ,  n o  s e  p e r q u è  a i x ó .
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S o l i c i t a  q u e  a g i l i c e n  e l s  t r a m i t s .
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La presidenta diu que es pasaran les dos propostes a la delegació per a contestarles.
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Jose Huguet Tamarit també solicita informació de una pista multiesport en el poliesportiu
municipal aprovat en els pressupostos participatius i piscina que estaría el estiu passat segóns li
dien en l'Ajuntament i hores d'ara,  encara no han fet res, els han dit que no hi ha pressupost i que
anaven a intentar fer la pista multiesport i en la web municipal consta que la ejecució es al 25 per
cent, vol que contesten en quina fase es troba i perquè no es fa el que s'ha promés, estan molt
contrariats i consideren que deu haver una resposta per a no tindre una mala imatge dels nostres
gestors.
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  La presidenta diu que es tracta d'un suggeriment de millora, ho pasem a la delegació
corresponent.

Aquesta intervenció va dirigida a la delegació d'esports. Sol.licite que la gestió del
poliesportiu Ricardo Ten, siga pública, els banys estàn per a reformar i hi han moltes coses
trencades i l'actual empresa privada concesionaria que es la federació de natació no es fa càrreg
de res.
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La presidenta diu que pasem aquesta pregunta a la delegació corresponent.

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las , extendiéndose la
presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como secretario doy fe.

LA PRESIDENTA                                                               EL SECRETARIO


